
风泵 ( DG-1500B,DG-1500SB)

产品名称 风泵 ( DG-1500B,DG-1500SB)

公司名称 上海岱洛工贸有限公司

价格 1.00/件

规格参数 是否提供加工定制:是
品牌:大圣

公司地址 上海市金山区亭林镇寺平南路16号579室

联系电话 13773107725 13524160609

产品详情

是否提供加工定制 是 品牌 大圣
型号 ( DG-1500B,DG-1500SB) 材质 钛合金
驱动方式 电动 用途 试压泵
原理 漩涡泵 功率 1.5KW

产品描述

型号 额定电压
v

额定电流
a

频率hz 最大气压
kpa

最大流量
m3/h

最大真空
度-kpa

功率kw 转速r/mi
n

噪声db(a
)

净重kg 毛重kg装箱体积
cm3

dg-1500b 220 11.8(14.1
6)

50(60) 26(31) 180(215) 21(25) 1.5(1.8) 2800(3400
)

<60 24.2 25.2 41×38×
42

dg-1500sb δ220y38
0

5.96(8.20)
3.44(4.74)

50(60) 26(31) 180(215) 21(25) 1.5(1.8) 2800(3400
)

<60 23 24 41×38×
42

用途及优点:适用于所有压力要求高于离心扇压力的应用场所。侧槽排气机适用于真空操作程度高于风扇
的应用场所，但并不要求与真空泵水平相当。转动件不得与外部设备相连接。因此在运转过程中无摩擦
力产生，并且不需要任何内部润滑。机器内的气体也因此处在未污染以及完全无油的环境中。其他主要
特点还有：1. 外形美观2. 易于安装3. 噪音低4. 无震动，完全具备动力稳定性5. 运动平稳6. 故障少7.
压力额度高8. 冷凝轴承9. 润滑时间长10. 易于维修11. 100% 无油气体12. 环保13. 体积小

产品优点︰ applications and advantagesring blowers are suitable for all those applications requiring considerably higher
pressures than that which can be achieved using centrifugal fans. side channel exhausters are used in all those
applications requiring an operating vacuum higher than the one achievable by a fan, but not as high as to require the
use of a vacuum pump. the rotating parts are not in contact with the casing. there is therefore no friction during
operation and thus no internal lubrication is necessary. the gas moving through the machine therefore remains
uncontaminated and completely oil-free. the other main feature are:� beautiful surface� easy installation� low
noise level� no vibration and therefore complete dynamic stability� pulsation free discharge� minimal
maintenance� higher pressure ratios� cooler running bearings� longer grease life� simple maintenance�



100% oil free air� suitable to environment protection� small dimension
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